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Hierbij treft u een erratumpagina aan, behorend bij ons rapport Regionale

verschillen in de langdurige zorg, dat wij op 9 juni hebben gepubliceerd.
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p. 9

De tekst onder het kopje Nawoord Algemene Rekenkamer bevat enkele fouten.

Er staat: De staatssecretaris erkent...

Dat moet zijn: De staatssecretaris herkent

Er staat: Wij begrijpen dat de staatssecretaris daaraan toevoegt dat hij wel

mogelijkheden ziet om de zorgverlening en de Organisatie daarvan doelmatiger in

te richten.

Dat moet zijn: Wij begrijpen dat de staatssecretaris daaraan toevoegt dat er wel

mogelijkheden zijn om de zorgverlening zelf en de organisatie daarvan doelmatiger

in te richten.

Er staat: Tegelijkertijd zijn wij van mening dat hij daarmee voorbij gaat aan onze

boodschap dat...

Dat moet zijn: Dat moge zo zijn, onze boodschap blijft dat...

De laatste zin ontbrak. Daar moet staan: We zullen nader onderzoek met
belangstelling volgen en zijn gaarne bereid onze expertise te delen.

Hieronder de juiste tekst van de desbetreffende paragraaf op p. 9.

Nawoord Algemene Rekenkamer

De staatssecretaris herkent — aangaande de ontwikkeling van de zorgbehoeften —

onze conclusie dat de meest verklarende variabelen van zorggebruik weinig

mogelijkheden bieden om te sturen op doelmatig zorggebruik. Wij begrijpen dat de

staatssecretaris daaraan toevoegt dat er wel mogelijkheden zijn om de

zorgverlening zelf en de Organisatie daarvan doelmatiger in te richten. Dat moge

zo zijn, onze boodschap blijft dat de ingeboekte besparing van € 500 miljoen

onvoldoende onderbouwd is.

De staatssecretaris geeft aan dat het niet goed mogelijk is om de analyse te

vertalen naar de beleidslijnen die binnen de verschillende domeinen ontwikkeld

worden. De door ons gehanteerde indeling voor de analyses is voortgekomen uit de

beschikbaarheid en kwaliteit van data. Uiteraard hebben deze data hun

beperkingen. Het belang van de beschikbaarheid van actuele en kwalitatief goede

(open) data wordt hiermee, naar onze mening, onderstreept. Desondanks zijn wij

van mening dat onze bevindingen voor zorg met verblijf vooral relevant blijven
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voor de Wlz en onze bevindingen over zorg zonder verblijf vooral relevant kunnen
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zijn voor de wijkverpleging in de Zvw. We zullen nader onderzoek met

belangstelling volgen en zijn gaarne bereid onze expertise te delen.


